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گاهی ما در بندگی چنان غرق میشویم که سایر جهات را فراموش میکنیم؛ امیدوارم به هیچوجه تمایل حتّی به جای پای شیطان

نکنیم.

انشاءاالله که زندگیمان به هم مهربان؛ 

«نورعلی تابنده» قطب دروایش گنابادی در سخنانی به موضوع احترام به آداب و رسوم، چهارشنبه سوری و توفیق بندگی
خداوند پرداخته است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از انصاف نیوز، وی ضمن اشاره به غزلیاتی از سعدی گفته:

«انشاءاالله که ما توفیق داشته باشیم در سال و سالهای آتیه، زندگیمان به هم مهربان…

مهمترین خاطرهای که از برخورد این دو زمان حاصل میشود همان تماسی است که با هم…

حال یا این تماس نتیجه از جرقههای شیطانی باشد خداینکرده که در آن صورت کاری نمیتوانیم بکنیم جز جستجوی آتش.

گاهی هم حرمت بندگی خداست که ما در بندگی چنان غرق میشویم که از سایر جهات فراموش میکنیم.

بندگی خدا وقتی که میگویم نه اینکه مثل بندهها و غلامان کار کنیم و….

بندگی خدا یعنی هر لحظه در این یاد باشیم که ما بندهی خدا هستیم و گردش ما طبق ارادهی اوست.

این حالت را که داشتیم، خداوند همه چیز برای ما فراهم میکند. حتی آنچه در دنیا خوشی است، منتها چیزهایی که ناخوش
است، فراهم نمیکند و ازدیاد این چیزها را از دلها بیرون میبرد.

امیدوارم که خداوند همه توجّه را به ما و به اندرون ما بکند، بطوریکه به هیچوجه تمایل حتّی به جای پای شیطان نکنیم.
درآنصورت همه روز ما مثل جشن است.

دعای روز؛ انشاءاالله خداوند راهی که جلوی ما میگذارد، راه درستی، سلامت و صحت باشد، بطوریکه هم در این دنیا و هم در
آن دنیا سلامت و صحّت چه از لحاظ بدن و چه از لحاظ روح برای ما فراهم کند انشاءاالله. انشاءاالله خداوند همه را سلامت

بدارد».
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